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	ÿ 安裝說明
	安全注意事項
	安裝前
	準備安裝檯面（圖1-2）
	安裝電器（圖3）
	提示
	1. 將爐具轉到正確的位置。
	2. 鬆開托架上的螺絲，讓它們處於可輕鬆轉動的狀態。您不需要完 全卸下托架上的螺絲。
	3. 將爐具放在工作檯面的切割處並確定其已置中。由側邊壓下瓦斯 爐，直到它完全固定在切割邊緣處。
	4. 將托架轉出並鎖緊。托架的螺絲必須和外殼的底部垂直。


	拆除爐具
	瓦斯連接（圖4）
	: 洩漏危險！!

	電力連接（圖5）
	更換瓦斯類型
	更換高輸出、標準輸出或節能噴嘴（圖6）：
	1. 移除爐架、爐頭蓋與燃燒器上蓋。
	2. 使用代碼424699的扳手（可由技術協助服務中心取得）更換噴 嘴，請參閱表格I，將噴嘴安裝或拆離燃燒器底座時，請小心不 要掉落。
	3. 將燃燒器上蓋和爐頭蓋裝在對應的爐頭環中。爐架必須安置妥 當。

	更換雙焰燃燒器的噴嘴
	拆下嵌入式玻璃面板（圖7-8）：
	1. 取下所有的爐架、燃燒器火蓋、燃燒器環和燃燒器底座。
	2. 卸下燃燒器的螺絲。
	3. 如需拆卸槓桿，請洽詢售後服務中心（代碼483196）。如圖8 所示，使用槓桿以鬆開前扣夾固定器（視爐具種類而定）。
	注意!
	4. 小心的抬起嵌入式玻璃面板以鬆開後扣夾。


	更換外焰噴嘴（圖9a）：
	1. 鬆開L1固定螺絲然後將L2套筒向後拉，方便直接操作主噴嘴 （圖a1）。
	2. 逆時針方向轉動外焰噴嘴並拆下（圖a2-a3）。
	3. 旋入新的外焰噴嘴（圖a3-a4）。請參閱圖13。
	4. 依計量Z設定L2空氣供應調整套筒（圖a5）的距離，請參閱 13。
	5. 鎖緊固定螺絲L1（圖a6）。

	更換內焰噴嘴（圖9b）：
	1. 零件M3具備螺紋，請將之從零件M2旋下。要進行此作業，請 固定住有螺紋的部分（fig. b1）。
	2. 從零件M2拆下套筒（圖b2）。
	3. 從零件M1拆下由M2-M4組成的裝置（圖b3-b4）。
	4. 從零件M2拆下內焰噴嘴M4（圖b5-b6）。
	5. 鎖緊新的內焰噴嘴（圖b6-b7）。請參閱圖13。

	調整瓦斯閥
	拆下外蓋
	拆下連接電路板（圖10）：
	1. 鬆開一側的卡榫。
	2. 鬆開中央的卡榫。用手指朝卡榫固定的反方向輕壓。
	3. 將另一側的卡榫鬆開，然後取下連接電路板。

	注意!
	4. 取出瓦斯閥桿的圓柱部分和彈簧。

	調整旁通（圖11）：
	安裝連接電路板和外蓋：
	校準電子設備


	Safety precautions
	Before installing
	Preparation of the kitchen unit (fig. 1-2)
	Installation of appliance (fig. 3)
	Note
	1. Turn the hob into the correct position.
	2. Loosen the screws on the brackets so they can turn freely. You do not need to fully undo the screws on the brackets.
	3. Place the hob in the worktop cut-out, making sure it is central. Press down on the sides of the gas hob until it is resting fully on the cut-out edges.
	4. Turn the brackets and tightly screw them in. The screws for the brackets must be vertical to the base of the housing.


	Removal of hob
	Gas connection (fig. 4)
	: Danger of leaks!

	Electric connection (fig. 5)
	Changing the gas type
	Replacing the nozzles on the high-output, normal-output and economy hob burners (fig. 6):
	1. Remove the pan supports, burner caps and diffusers.
	2. Change the nozzles using the spanner code 424699 provided by our Technical Assistance Service, see fig. 13, taking special care to ensure that the nozzle does not fall when it is removed from or fitted to the burner.
	3. Position the diffusers and burner caps on the corresponding rings. The pan supports must also be positioned correctly.

	Changing the nozzles of double-flame burners
	Removing the glass plate with the cut-out profiles (figs. 7-8):
	1. Remove all pan supports, burner caps, burner rings and burner cups.
	2. Undo the screws on the burners.
	3. Use the removal lever, which is available from our after-sales service (code 483196). Use the lever to loosen the front clip fastener at the point shown in fig. 8, depending on the hob type.
	Caution!
	4. Loosen the rear clip fastener by carefully lifting the glass plate with the cut-out profiles.


	Replacing the external flame nozzle (fig. 9a):
	1. Loosen the L1 fastening screw and pull the L2 sleeve back to create easy access to the main nozzle (fig. a1).
	2. Turn the external flame nozzle anticlockwise and remove it (figs. a2-a3).
	3. Screw in the new external flame nozzle (figs. a3-a4). See fig. 13.
	4. Set the distance from the adjustment sleeve for the L2 air supply (fig. a5) to the measurement Z, see fig. 13.
	5. Securely tighten the L1 fastening screw (fig. a6).

	Replacing the internal flame nozzle (fig. 9b):
	1. Unscrew part M3 from part M2, which is provided with a thread. To do this, hold in place the part provided with the thread (fig. b1).
	2. Remove the sleeve from part M2 (fig. b2).
	3. Remove the unit made up of parts M2-M4 from part M1 (figs. b3- b4).
	4. Remove the interior flame nozzle M4 from part M2 (figs. b5-b6).
	5. Securely tighten the new interior flame nozzle (figs. b6-b7). See fig. 13.

	Adjusting the gas valves
	Removing the cover
	Removing the plug-in board (fig. 10):
	1. Release the pins on one side.
	2. Release the middle pins. To do this, press down on either side with your fingers.
	3. Release the pins on the other side and remove the plug-in board.

	Caution!
	4. Remove the cylindrical parts and springs from the gas valve stem.

	Adjusting the bypass (fig. 11):
	Fitting the plug-in board and cover:
	Calibrating the electronics
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